
Protokół Nr 32.2013

 ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Rady Miasta Ełku oraz 
Komisji Turystki, Sportu i Rekreacji  Rady Miasta Ełku, które odbyło się 

w dniu 22 maja 2013 roku w godzinach 1230 – 1525.

Obrady obu Komisji prowadził Przewodniczący Komisji  Turystyki, Sportu i  Rekreacji Tomasz 
Przekop.

W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Rady Miasta 
Ełku w/g załączonej listy   obecności; na   11  członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 11 
oraz członkowie  Komisji  Turystyki,  Sportu i  Rekreacji  Rady Miasta  Ełku w/g załączonej  listy 
obecności; na   14  członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 14. W związku z tym obrady 
Komisji  i podejmowane decyzje są prawomocne.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
• Wydział Finansowy – Barbara Dąbrowska,
• Wydział Promocji, Sportu i Kultury – Zbigniew Dąbrowski,
• Naczelnik Wydziału Edukacji – Stanisław Zalewski,
• Prezes Zespołu Inwestycji sp. z o.o. - Halina Bender,
• radca prawny Urzędu Miasta – Zbigniew Rachwalski.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3.  Opinia  Komisji do projektów uchwał:
1) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2013,
2)  innych z porządku sesji Rady Miasta zaplanowanej na dzień 28 maja 2013r. i dotyczących prac 

Komisji.
4. Potrzeby remontowe w obiektach szkół i przedszkoli.

5. Informacja o przygotowaniu obiektów sportowych i rekreacyjnych do sezonu letniego (informacja 
na piśmie).

6. Informacja na temat działań promocyjnych miasta w 2013 roku (informacja na piśmie).

7. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu 1- go
Członkowie obu Komisji jednomyślnie, poprzez aklamację ustalili, że głosowania obu Komisji 

nad projektami uchwał odbywać się będą wspólnie.
Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop zapoznał zebranych 

z porządkiem obrad obu Komisji.
Członkowie Komisji jednomyślnie, poprzez aklamację przyjęli  porządek obrad jak wyżej.

Do punktu  2 – ego
Przewodniczący Komisji Turystki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop zwrócił się z pytaniem – 

czy są jakieś uwagi do protokołów z ostatnich posiedzeń obu Komisji?
Członkowie Komisji  Turystki,  Sportu i  Rekreacji  nie  zgłosili  uwag i  jednomyślnie  poprzez 

aklamację przyjęli protokół  Nr 31.2013 z dnia 24 kwietnia 2013 r. 
Członkowie Komisji  Oświaty,  Kultury i  Rodziny nie  zgłosili  uwag i  jednomyślnie  poprzez 

aklamację przyjęli protokół Nr 29.2013 z dnia 25 kwietnia 2013 r. 



Do punktu  3- go
Komisje  przystąpiły  do  zaopiniowania  projektów  uchwał  związanych  tematycznie  z  pracą 

Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta.
1  Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański  omówił projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie 
Miasta Ełku na 2013 rok. Proponowane zmiany obejmują:
I) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Promocji, Sportu i 
Kultury
Zwiększenie dotacji dla Ełckiego Centrum Kultury w Ełku o kwotę 7 000 zł – dział 921 rozdział 
92113 § 2480, z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów zakupu pieca ceramicznego. Piec jest 
niezbędny w prowadzeniu zajęć  ceramicznych do wypału i  szkliwienia  wyrobów garncarskich. 
Całkowita cena pieca wynosi 12 500 zł.
Powyższe zwiększenie dotacji zostanie sfinansowanie z rezerwy ogólnej.
II) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Strategii 
i Rozwoju
2. Projekt: „ Koncepcja rewitalizacji i rozbudowy drogi wodnej między Wielkimi Jeziorami 
Mazurskimi a Kanałem Augustowskim na obszarze województw podlaskiego i warmińsko-
mazurskiego”- dział 630 rozdział 63095
Realizacja  projektu  była  przewidziana  na  2012  r.  Na  podstawie  aneksu  do  umowy 
o dofinansowanie projektu termin zakończenia realizacji został przesunięty do 31 stycznia 2013 r. 
Sprawozdanie  z  realizacji  projektu  zostało  przedłożone przez  Powiat  Ełcki  w lutym tego roku 
i obejmowało ono zadania zrealizowane w ramach projektu w roku 2012. Koszty poniesione na 
zadania zrealizowane w styczniu br. zostały przedstawione w dodatkowym sprawozdaniu. Wkład 
Gminy  Miasta  Ełk  w  poniesione  koszty  w  roku  2013  wynosi  802  zł.  Dlatego  konieczne  jest 
wprowadzenie ww. kwoty na wydatki w § 2320. Środki na ten cel pochodzą z rezerwy celowej na 
realizację projektów nieinwestycyjnych.
III) w zakresie zmian dochodów i wydatków na inwestycje:
3. Budowa boiska przy Szkole Podstawowej Nr 3 w Ełku” – projekt dział 801, rozdział 80195 § 

6050 
Wprowadzenie do budżetu miasta nowego zadania inwestycyjnego i przeznaczenie na ten cel 
kwoty  10 000  PLN.  W ramach  środków  opracowany  zostanie  projekt  budowy boiska  przy 
Szkole Podstawowej Nr 3. Z-ca Prezydenta miasta Artur Urbański dodał, że chcielibyśmy w tym 
roku  wykonać  projekt  boiska  ze  sztuczną  nawierzchnią  trawiastą  i  mniejszego  boiska  o 
nawierzchni poliuretanowej.

4. Budowa placu zabaw przy ul. Nadjeziornej dział 700, rozdział 70095 § 6050 
Wprowadzenie do budżetu miasta nowego zadania inwestycyjnego z przeznaczeniem 
na ten cel kwoty 12 000 PLN. W ramach zadania opracowany zostanie projekt budowy placu 
zabaw przy promenadzie nadjeziornej.

5. Program: „Radosna szkoła” dział 801, rozdział 80101 § 6050 
Wprowadzenie do budżetu nowego tytułu inwestycyjnego i przeznaczenie na ten cel kwoty 235 
450 PLN w tym dochodów w wysokości 115 450 PLN . 
W ramach zadania wykonany będzie Plac zabaw przy Szkole Podstawowej Nr 5 przy ul. Św. 
M.M. Kolbego 11 w ramach programu „Radosna szkoła”.

7. Budowa hali sportowej przy Szkole Podstawowej Nr 2 dział 926 rozdział 92695 § 6050 
Zwiększa  się  wydatki  o  kwotę  +  65 000  PLN  z  przeznaczeniem  na  wykonanie  rozbiórki 
istniejącego  muru  przy  drodze  dojazdowej  do  hali  sportowej  jak  również  wykonania 
dodatkowego zagospodarowania terenu (patio przy wejściu przylegające do Gimnazjum 
Nr 1). Na powyższe roboty przeprowadzone zostanie odrębne postępowanie przetargowe.

8. Zakup usług remontowych na potrzeby ORLIKA przy Szkole Podstawowej Nr 4 dział 926 
rozdział 92601 § 4270
W związku z nieprzystąpieniem wykonawcy od usuwania usterek konieczne jest zorganizowanie 
wykonawstwa  zastępczego.  Umowa  zabezpieczona  jest  polisą  ubezpieczeniową  na  kwotę 
32 820 PLN.



Wywiązała się dyskusja.
Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  zwrócił  uwagę,  że  w  przypadku  nowej  inwestycji  „Budowa 

boiska  przy Szkole  Podstawowej  Nr  3  w Ełku”wchodzimy w wykonanie  kolejnego boiska  na 
osiedlu, gdzie już trzy boiska funkcjonują. Zastanówmy się nad taką potrzebą, może wystarczy 
wykonać jedynie boisko o nawierzchni poliuretanowej. Natomiast środki przesunąć i przygotować 
się  do większej  inwestycji.  Jest  pilna  potrzeba  wybudowania  boiska  pełnowymiarowego,  które 
służyłoby Szkole  Sportowej.  Na os.  Kajki  jest  tylko  jeden  obiekt  sportowy,  a  tutaj  planujemy 
wykonanie czwartego.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że dzieci ze Szkoły Podstawowej nr 3 mają 
utrudniony dostęp do obiektów sportowych szkół ponadgimnazjalnych. Warto zatem się nad tym 
tematem  pochylić  i  zrobić  to  zadanie  etapami,  wykonują  w  pierwszej  kolejności  boisko 
poliuretanowe. Można również położyć kanalizację pod oświetlenie ale nie wykonują od razu tego 
oświetlenia.  Jeśli  chodzi  o  boisko  pełnowymiarowe,  szukamy  optymalnego  rozwiązania  jego 
lokalizacji. W połowie roku będziemy pewnie wnioskowali o wykonanie projektu tego boiska.

 Radny Zbigniew Jędrkiewicz zwrócił się z pytaniem – jakie są koszty eksploatacji boiska o 
nawierzchni trawiastej naturalnej a jakie o nawierzchni sztucznej?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że koszty konserwacji i utrzymania boiska o 
naturalnej nawierzchni są dużo wyższe. Chcielibyśmy by była to infrastruktura całoroczna. Mamy 
świadomość,  że  koszty  oświetlenia  też  są  bardzo  duże.  Wrócimy  do  tego  tematu  przy 
konstruowaniu budżetu miasta na rok przyszły.

Radny Bogusław Wisowaty zwrócił uwagę na pkt. 4 opracowanie projektu budowy placu zabaw 
przy promenadzie nadjeziornej. Ile osób z niego w tym miejscu będzie korzystało?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – chcemy wykonać plac zabaw, gdzie będzie trochę 
cienia.  Na  takie  place  zabaw  przyjeżdżają  rodziny  z  dziećmi  z  odległych  miejsc  miasta. 
Zainteresowanie jest bardzo duże. Dobrze zatem taką przestrzeń tworzyć.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz zwrócił uwagę na zwiększenie  wydatków o kwotę + 65 000 PLN 
z  przeznaczeniem  na  wykonanie  rozbiórki  istniejącego  muru  przy  drodze  dojazdowej  do  hali 
sportowej  jak  również  wykonanie  dodatkowego  zagospodarowania  terenu  (patio  przy  wejściu 
przylegające do Gimnazjum Nr 1). Jaki jest rozdział tych środków na te dwa zadania?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że chcemy dokończyć wykonanie przejazdu 
przy szkole i urządzić patio na wewnętrznym dziedzińcu. Konserwator Zabytków wyraził zgodę na 
rozebranie muru u jego częściowe odtworzenie.

Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop zwrócił się z pytaniem 
– czy w ramach  zakupu usług remontowych na potrzeby ORLIKA przy Szkole Podstawowej Nr 4 
zostanie naprawiona również ulica Szafera?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że tutaj mamy problem z wykonawcą, który 
ogłosił upadłość i wycofał się ze wszystkich swoich frontów robót. Będziemy chcieli uzyskać tę 
kwotę z polisy. To co było trzeba, zostało wykonane.

Natomiast  odnośnie rozdziału środków na patio  i  wykonanie rozbiórki  muru odpowiedzi  za 
chwilę udzieli Prezes Zespołu Inwestycji sp z o.o.  Halina Bender.

Obie Komisje przeszły do omawiania kolejnego projektu uchwały.
2) Projekt uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Ełku za 
2012 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełku za 2012 rok wraz z informacją o 
stanie mienia. 

Przedstawicielka Wydziału Finansowego Barbara Dąbrowska powiedziała, że  budżet miasta za 
2012 rok zamknął się kwotą wykonania dochodów 181.852.692,44 zł, co stanowi 98,15% planu i 
wydatków w wysokości 174.178.966,96 zł, co stanowi 93,61% planu. Dochody budżetowe zostały 
wykonane w kwocie niższej od planowanej o ok. 3,4 mln zł. Wydatki budżetowe zostały wykonane w 
kwocie niższej od planowanej o ok. 11,9 mln zł. - szczegóły w sprawozdaniu. Jest pozytywna opinia 
Regionalnej Izby Obrachunkowej do sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełku za 2012 rok 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego.



Członkowie obu Komisji przystąpili do zaopiniowania  sprawozdania finansowego miasta Ełku za 
2012 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełku za 2012 rok wraz z informacją o stanie 
mienia. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych.
W głosowaniu jawnym; 16 glosami „za” - jednomyślnie zaopiniowano pozytywnie sprawozdanie 
finansowe miasta Ełku za 2012 rok oraz sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Ełku za 2012 rok 
wraz z informacją o stanie mienia. 

Do punktu  4- go
Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  informację  Wydziału  Edukacji  dotyczącą 

potrzeb remontowych szkół i przedszkoli – informacja w załączeniu do protokołu. Przewidywane 
remonty będą sukcesywnie realizowane do wysokości kwoty przeznaczonej na ten cel, ze środków 
budżetu  miasta.  Drobne  prace  remontowe będą  wykonywane  w ramach środków budżetowych 
szkół.  Będziemy  składali  duży  wniosek  termomodernizacyjny  dotyczący  czterech  naszych 
przedszkoli: nr 2, 6, 7 i 8.

Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop  –  mamy  nakazy 
wydane przez SANEPID, jakie jeszcze inne służby zgłaszają zastrzeżenia w naszych placówkach 
oświatowych?

Naczelnik  Wydziału  Edukacji  Stanisław  Zalewski  powiedział,  że  są  również  zalecenia 
zgłaszane  przez  Straż  Pożarną  odnośnie  przepisów  p.poż.  np.  w  przypadku  przedszkola 
„Światełko”.  Część  prac  wykonaliśmy w 2012 roku,  natomiast  złożyliśmy prośbę do  Olsztyna 
o wydłużenie terminu realizacji.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  dodał,  że  potrzeby  są  duże,  ale  możemy polegać 
jedynie na własnych środkach budżetowych. Nie mamy rezerwy w subwencji oświatowej.
Obie Komisje zapoznały się z informacją Wydziału Edukacji dotyczącą potrzeb remontowych szkół 
i przedszkoli. 

Do punktu  5- go
 Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  Paweł  Głowacki  omówił  informację 

dotyczącą przygotowań obiektów MOSiR w Ełku do sezonu letniego – informacja w załączeniu do 
protokołu.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  –  każdy  samorząd  ma  w  swoich 
zadaniach realizację funkcji turystycznych, jest to powiązane z bazą turystyczną – ile jest w Ełku 
miejsc noclegowych, zbiorowego żywienia, czy ta baza się powiększa?

Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki powiedział, że takie informacje posiada Centrum Informacji 
Turystycznej.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz powiedział, że w Ełku jest 545 miejsc noclegowych.
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – rozbudowuje się baza hotelowa - „Stary Spichlerz” 

Hotel  „Rydzewski”.  Baza  jest  wykorzystana  w  sezonie  letnim  natomiast  jest  problem  poza 
sezonem, gdzie obłożenie nie przekracza 20%. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski – to rachunek ekonomiczny daje nam 
podstawę do dalszego rozwoju. W tym przypadku brakuje jedynie miejsc o wysokim standardzie.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz – jak wygląda baza sprzętu wodnego? 
Czy będzie funkcjonowała plaża przy Międzyszkolnym Ośrodki Sportowym na cyplu? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Paweł Głowacki  powiedział, że ma nadzieję 
na realizację  plaży miejskiej  w nowym miejscu lokalizacji.  Obecna plaża  to  jedynie „proteza” 
miejsca do kąpieli. Staramy się, by było to bezpieczne miejsce.

Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, że w 
lipcu-sierpniu  będą  ratownicy  na  plaży  MOS.  Kolejna  sprawa  -  czy  MOSiR  przewiduje 
zorganizowanie rozgrywek piłki plażowej siatkowej czy nożnej? 

Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki powiedział, że jeśli pojawi się jakiś podmiot zainteresowany, 
to oczywiście. Jesteśmy otwarci na propozycję, pod warunkiem, że nie sparaliżuje nam pracy firmy.

Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop powiedział, że powinny 
to być cykliczne rozgrywki.



Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że nie jest problemem, gdzie grać. Brak 
jednak zainteresowanych tymi rozgrywkami. Jest wystąpienie Krajowego Zrzeszenia LZS i warto 
byłoby takie Igrzyska LZS u nas zorganizować. Jest tam również przewidywany turniej plażowej 
piłki  siatkowej.  Można byłoby pomyśleć  o stworzeniu czegoś na kształt  ligi  siatkowej.  Jest  to 
propozycja do przemyślenia.

* * *
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański zaproponował,  by wrócić do wyjaśnienia  rozdziału 

kwoty 65 tys. zł przeznaczanej na wykonanie patio i rozbiórkę muru przy SP nr 2 i Gimnazjum 
nr 1.

Prezes Zespołu Inwestycji sp z o.o. Halina Bender powiedziała, że nie było tego zadania w 
podstawowym projekcie hali sportowej. Mur jest przewidziany do rozbiórki, zgodnie z zaleceniem 
Konserwatora  Zabytków  odtwarzamy  tylko  część,  która  zasłoni  istniejące  garaże.  Od  strony 
wejścia głównego jest kawałek terenu, który chcemy zagospodarować pod patio. Chcemy ustawić 
tam siedziska i zrobić nasadzenia zieleni. Wnioskujemy o dołożenie brakującej kwoty. Jeśli chodzi 
o kwoty na poszczególne części zadania: patio – 68 tys. zł, ogrodzenie – około 100 tys. zł.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz zwrócił uwagę, że są zalecenia zgłoszone odnośnie przepisów 
p.poż  w  przedszkolach,  które  należałoby  jak  najszybciej  wykonać.  Chodzi  tutaj  przecież 
o  bezpieczeństwo  najmłodszych  dzieci.  Powinniśmy  ustalić  pewne  priorytety.  Dlatego  tez 
wnioskuje,a by te środki w wysokości 65 tys. zł przeznaczyć na ważniejsze i pilniejsze potrzeby 
remontowe.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że te zalecenia sukcesywnie wykonujemy w 
ramach  posiadanych  środków.  Tutaj  mamy do  oddania  nowy obiekt  i  też  chcemy  by  był  on 
funkcjonalny  a  jego  otoczenie  bezpieczne.  Wnioskowałby  zatem,  aby  to  zadanie  dokończyć. 
Chcielibyśmy, by dzieci miały miejsce, gdzie mogłoby spędzać wolny czas.

Radna Ewa Awramik dodała, że zrobienie patio przy szkole da możliwość odcięcia dzieci od 
samego centrum miasta i parku, gdzie często młodzież jest narażona na niebezpieczne zaczepki.

Prezes Halina Bender dodała, że po przetargu wykonanie może być dużo tańsze. W tej chwili 
opieramy się  o  kosztorys  inwestorski.  Przejście  do  sali  sportowej,  jest  tak  skonstruowane,  że 
uczniowi muszą przechodzić przez łącznik. Zmieniony został układ komunikacyjny. Jest to jedyny 
fragment terenu, gdzie uczniowie mogą wyjść na zewnątrz. Przy tych szkołach nie ma boiska.

Naczelnik Wydziału Edukacji Stanisław Zalewski powiedział, że Straż Pożarna widzi i podaje 
pewne  zalecenia  wg  obecnie  obowiązujących  przepisów.  Wiadomo,  że  one  się  zmieniają  w 
przeciągu dłuższego okresu czasu. W miarę posiadanych środków te zalecenia są realizowane.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz – chcemy wydać na zagospodarowanie małego kawałka terenu 
bardzo duże pieniądze. Postarajmy się zrobić to taniej.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Jerzy  Czepułkowski  –  to  szkoła  odpowiada  za 
bezpieczeństwo dzieci.  Jeśli  nie  ma tam boiska należy starać się  inaczej  zabezpieczyć  wyjście 
dzieci z budynku szkoły na zewnątrz. Dlatego też dbając o bezpieczeństwo należy wykonać patio. 
Muszą też znaleźć się środki na bezpieczeństwo p.poż.

Radny Paweł  Czemiel  zwrócił  uwagę,  że  wydatki  na to  zadanie powinny być  szczegółowo 
rozpisane  w zmianach budżetu  miasta.  Kolejna  sprawa –  czy są  podejmowane kroki  odnośnie 
wykonania monitoringu w przejściu podziemnym przy SP nr 7?

Przewodniczący Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop przypomniał,  że  w 
trybie uchwalania budżetu miasta na 2013 rok złożył wniosek o wykonanie dokumentacji wyciągu 
nart  wodnych.  Była  propozycja  Prezydenta  Miasta,  że  w  momencie  pojawienia  się  wolnych 
środków budżetowych wrócimy do tego tematu.

 Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  powiedział,  że  temat  chcielibyśmy  zrealizować 
wspólnie ze Starostwem Powiatowym. Szukamy odpowiedniej lokalizacji. Rozważamy teren plaży 
przy restauracji „Berliński”.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz ponowił wniosek o zdjęcie kwoty 65 tys.  zł  na zadaniu nr 7 
„Budowa hali sportowej przy Szkole Podstawowej Nr 2” z przeznaczeniem na wykonanie rozbiórki 
istniejącego muru przy drodze dojazdowej do hali sportowej jak również wykonania dodatkowego 



zagospodarowania terenu (patio przy wejściu przylegające do Gimnazjum Nr 1). Należy poszukać 
bardziej gospodarczych rozwiązań i zrobić to taniej.
Członkowie obu Komisji  w głosowaniu jawnym; 4 głosami „za” przy 6 głosach „przeciw” i 4 
głosach „wstrzymujących” nie przyjęli wniosku radnego Ireneusza Dzienisiewicza.
Członkowie  obu  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały, 
w głosowaniu wzięło udział 13 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 7 głosach 
„wstrzymujących”zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 
Ełku na 2013 rok.

 
Do punktu  6- go

Pracownik  Wydziału   Promocji,  Sportu  i  Kultury  Zbigniew  Dąbrowski  omówił  prezentację 
multimedialną odnośnie  działań promocyjnych miasta w 2013 roku – szczegóły w załączeniu do 
protokołu.
Po prezentacji wywiązała się dyskusja.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz powiedział, że chciałby podziękować za 
tak  dobrze  przygotowany materiał.  Chciałby zapytać  o  kwestię  dotyczącą  wydawania  folderów 
promocyjnych – czy podmioty prowadzące działalność przy promenadzie partycypują w kosztach 
wykonania foldera?

Pracownik Wydziału  Promocji,  Sportu i  Kultury Zbigniew Dąbrowski powiedział,  że Urząd 
Miasta  nie  może  pozyskiwać  pieniędzy  od  przedsiębiorców.  Są  to  wszystko  materiały  czysto 
promocyjne.

Radny Paweł Czemiel zwrócił uwagę, że kalendarz imprez w roku ubiegłym miał ładniejszą szatę 
graficzną. Czy można byłoby pomyśleć ponownie  o koszulce promującej Ełk – z logo Ełku. Cieszyły 
się one bardzo dużym zainteresowaniem.

Pracownik  Wydziału   Promocji,  Sportu  i  Kultury  Zbigniew  Dąbrowski  powiedział,  że  taka 
koszulka kosztuje i nie robimy ich dużo.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  koszulki  mogłoby  być  dostępne  odpłatnie  np.  w 
punkcie Informacji Turystycznej.

Radny Paweł Czemiel zaproponował by pomyśleć o banerze reklamowym w postaci aplikacji na 
smartfony i tablety.

Radny Mirosław Sawczyński zwrócił się o ponowne wydanie mapy miasta z ulicami, cieszy się 
ona dużym zainteresowania osób przyjezdnych.

Pracownik Wydziału  Promocji,  Sportu i Kultury Zbigniew Dąbrowski powiedział,  że będzie 
mapa turystyczna z atrakcjami naszego miasta. Jeśli chodzi o aplikację na smartfony i tablety, takie 
przymiarki są prowadzone.

 
Do punktu  7- go

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Konrad Siemienkiewicz przypomniał, że 
radni otrzymali zaproszenie na uroczystość nadania imienia Szkole Podstawowej nr 5. Uroczystości 
rozpoczynają się o godz. 10.30 Mszą Świętą.
Jeśli chodzi o narty wodne, w ofercie pubu Dos Patos są narty wodne. Kolejna sprawa dotyczy 
funkcjonowania  Szkoły  Artystycznej.  Przewodniczący  Rady  Miasta  zwrócił  się  z  propozycją 
rozważenia możliwości oddzielenia Szkoły Artystycznej od działalności Ełckiego Centrum Kultury 
i przekazanie jej pod opiekę Ministra Kultury – czy jest taka prawna możliwość, by tak jednostka się 
usamodzielniła?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że jest to tylko Szkoła Artystyczna z nazwy. 
Aby  była  to  jednostka  podległa  pod  Ministerstwo  Kultury  musi  być  realizacja  odpowiedniego 
programu nauczania, kierunki artystyczne. Obecne działania szkoły tych zaleceń nie spełniają. Nasza 
Szkoła Artystyczna prowadzi działania kulturalne pod patronatem miasta.

Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, że jest 
pismo Uczniowskiego Klubu Sportowego „Rona 3”, który występuje o pożyczkę w wysokości 40 



tys.  zł  na  wykonania  ogrodzenia  terenu.  Czy  Prezydent  mógłby  się  do  tego  wystąpienia 
ustosunkować?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że jest taka możliwość udzielania pożyczek 
stowarzyszeniom. Musi jednak to trafić na posiedzenie Prezydenckie.

 Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop powiedział, że wpłynęło 
pismo Krajowego Zrzeszenia Ludowych Zespołów Sportowych do Przewodniczącego Rady Miasta – 
ksero pisma w załączeniu.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że gościliśmy u siebie władze Krajowego 
Zrzeszenia LZS. W spotkaniu tym uczestniczył również Starosta Ełcki o Wójt Gminy Ełk. Padła 
propozycja, by miasto Ełk zainteresowało się organizacją ogólnopolskiej spartakiady. Wstępny akces 
złożyliśmy –  termin  29-31  sierpnia.  Mamy spotkanie  robocze  w  środę  29  maja,  będzie  wtedy 
wiadomo jakie są oczekiwania wobec nas i jakie środki byłoby potrzebne. Taką informację radnym 
przekażemy później.

Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop  zwrócił  uwagę  na 
kalendarz imprez – powinien on być konsultowany z kalendarzem imprez organizowanych przez 
Starostwo Powiatowe. 

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  powiedział,  że  z  tym jest  jednak problem ze  strony 
Starostwa.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz poruszył sprawę Sportowej Marki Miasta. Nie możemy wymagać 
awansów w takiej lidze, w której gra „Płomień” Ełk Czy „Mazur”.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – czekamy jako miasto na ciekawy projekt piłkarski. 
Jednocześnie  w  zgłoszeniach  szwankowała  strona  promocyjna,  pokazanie  celu  sportowego  czy 
kwestia osiągniętego sukcesu.

Przewodniczący Komisji Turystki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop zwrócił się następującymi 
sprawami:

1) jeden z działaczy sportowych zgłosił kwestię stypendium piłkarza grającego w „Płomieniu” - 
jest ona zawodnikiem klubu „Mazur” Ełk – chodzi o weryfikację tego zawodnika,

2) sprawa ringu, który ma zostać umieszczony w nowej sali sportowej przy SP nr 2 i Gimnazjum 
nr 1 – podobno jest on zbyt duży, by zmieścił się w pomieszczeniu, w którym ma stać.  Jak ta 
kwestia zostanie rozwiązana?

3) do Wydziału Edukacji prośba o podanie aktualnego stanu ilości oddziałów i ilości uczniów 
w klasach III-VI.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że jeśli chodzi o ring, to spełnia on wszystkie 
wymogi związków. Jest on na tyle duży, że potrzebne było odpowiednie pomieszczenie. Nie będzie 
on stał w tej małej salce. Jest to ring pełnowymiarowy, który będzie przewożony na halę sportową. W 
pomieszczeniu dla bokserów wydzieliliśmy dwa pomieszczenia, w jednym z nich będzie stał jeszcze 
taki ring nadziemny. 

  

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
                           

Małgorzata Stachowiak            
                           

Przewodniczy Komisji                  Przewodniczący Komisji 
Oświaty, Kultury i Rodziny  Turystki, Sportu i Rekreacji
Rady Miasta Ełku Rady Miasta Ełku

Konrad Siemienkiewicz Tomasz Przeko
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